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دبیر ویراستار دبیر تحریریه معاون سردبیر سردبیر صفحه آرا ساعت پایان  ساعت شروع

»مردان ایکس« تازه با مدیریت شرایرجکی چان ۷۱ ساله: هرگز بازنشسته نخواهم شد »دروغ«های تلویزیونی لیندزی لوهان
لیندزی لوهان در کنار بازی در ســریال درام و تعلیقی »دروغ هایم 
را بشمار«، یکی از تهیه کنندگان آن نیز هست. شبکه هولو تهیه کننده 

سریال است که با نگاهی به داستان نولی به همین نام تولید می شود.
سریال پرتنش »دروغ هایم را بشمار« اولین نقش اصلی تلویزیونی را 
برای لوهان به ارمغان می آورد. در داستان سریال، بازیگر در قالب کاراکتر 
ویولت ظاهر می شود که مادری مرفه است که درگیر ماجرایی عجیب و 
غریب می شود. زمانی که یک دختر جوان دروغگو موفق می شود به عنوان 

پرستار بچه وارد منزل باشکوه ویولت شود، درام ماجرا شروع می شود.
سوفی استاوا نویســنده نول »دروغ هایم را بشمار«، با این اثر اولین 
کار نوشتاری خود را عرضه کرده است. او به عنوان مدیر تولید و یکی از 

سرمایه گذاران، با این سریال همکاری دارد.
فیلمنامه اقتباسی سریال را ایساک آپتاکار و الیزابت برگر نوشته اند 
و اوایل فصل تابستان به عنوان زمان شــروع کار فیلمبرداری این درام 

پرتنش اعلام شده است./ صباخبر

»جکی چان« یک بار دیگر تأکید کرد که تا زمان بازنشســتگی از 
بدلکار استفاده نخواهد کرد. این بازیگر ۷۱ ساله به تازگی در فیلم »بچه 
کاراته کار: اسطوره ها«  نقش »آقای هان« را تکرار کرده، توضیح می دهد 

که بازیگری در صحنه های اکشن در »جان و روح« اوست.
او به »هوت لیوینگ« می گوید: البته، همیشه خودم بدلکاری می کنم. 
چنین بازیگری هستم. تغییری نمی کند تا روزی که بازنشسته می شوم، 
یعنی هرگز! راستش را بخواهید، ۶۴ سال متوالی این کار را کرده باشید، 
نیازی به کسب آمادگی جسمانی نیست. در جان و روح شماست، یک 

حرکت غریزی است.
جکی چان در حالی به بدلکاری ادامه می دهد که صنعت فیلمسازی 
در دهه های اخیر پیشرفت چشمگیری در زمینه جلوه های ویژه رایانه ای 
داشته و بسیاری از بازیگران برای فیلمبرداری صحنه های اکشن پیچیده 
از بدلکار اســتفاده می کنند. او با این حال تأکید می کند که بهتر است 

بازیگران صحنه های »خیلی خطرناک« را به بدلکار بسپارند.
فیلم »بچه کاراته کار: اسطوره ها« ۳۰ مه اکران خواهد شد./  سی نما

تهیه کنندگان قسمت تازه فرانچایز »مردان ایکس« باور دارند جیک 
شرایر بهترین گزینه برای کارگردانی آن است. شرایر با اکشن ابرقهرمانانه 
»تاندربولت ها« موفقیت زیادی در هالیوود بدست آورده است.نزدیکان 
به شرکت فیلمسازی مارول می گویند مدیران آن مذاکرات اولیه خود با 
این کارگردان را آغاز کرده اند تا وظیفه ســاخت قسمت بعدی »مردان 
ایکس« را به او بسپارند. اهل فن عقیده دارد انتخاب شرایر برای »مردان 
ایکس« بعدی چندان هم عجیب نیست، زیرا مارولی ها بعد از شکست 
سنگین تجاری چند اکشن ابرقهرمانانه پرخرج خود، ناگهان با موفقیت 
کلان مالی تاندربولت ها روبرو شده اند. منتقدان سینمایی بخش مهمی از 
موفقیت کلان این فیلم را در کارگردانی سنجیده و خوب شرایر می بینند. 
با وجود پخش خبر همکاری شرایر با »مردان ایکس« تازه، خود فیلمساز 
و مدیران مارول اظهار نظری در این باره نکرده اند. مایکل لسلی فیلمنامه 
قسمت تازه »مردان ایکس« را با همکاری پل فیگ فیلمساز نوشته است و 

هنوز اطلاعی از چند و چون داستان آن در دست نیست./ صباخبر

مراسم تودیع و معارفه قائم  مقام ساترا صبح روز گذشته 22 اردیبهشت ماه با حضور رئیس و مدیران 
ساترا برگزار شد. جواد رمضان نژاد در این مراسم با اعطای حکمی دکتر سعید معدن کن را به  عنوان قائم  
مقام این سازمان معرفی کرد. نویسندگی، سردبیری و تهیه کنندگی برنامه های رادیویی و تلویزیونی، 
مدیریت گروه های تولیدی در شبکه های مختلف رادیویی و تلویزیونی، ریاست شبکه رادیویی تهران، 
قائم  مقام رادیو فرهنگ و شبکه ۵ ســیما و مدیرکل فیلمنامه نویسی مرکز سیمافیلم برخی از سوابق 
مدیریتی و هنری سعید معدن کن است. دکتر رمضان نژاد در پایان این مراسم از زحمات و تلاش های 

محسن قائمی نسب، قائم  مقام سابق ساترا تقدیر و تشکر کرد./ صباخبر

پنجاه و هشتمین جشنواره فیلم »ورلد فست هیوستون« آمریکا، جایزه رمِی خود را به انیمیشن سینمایی 
»افسانه سپهر« اهدا کرد. انیمیشن سینمایی »افسانه سپهر« به کارگردانی عماد رحمانی و مهرداد محرابی و 
تهیه کنندگی مهدی جعفری جوزانی، موفق به کسب جایزه طلایی رمِی در بخش انیمیشن از پنجاه وهشتمین 
دوره جشنواره فیلم »ورلد فست هیوستون« ایالات متحده آمریکا شد. جشنواره »ورلد فست هیوستون«، 
یکی از باسابقه ترین و معتبرترین جشنواره های فیلم مستقل در آمریکای شمالی است که از سال 1۹۶1 در 
ایالت تگزاس آغاز به کار کرده و همواره میزبان آثار سینماگران جهان بوده است. جشنواره فیلم »ورلد فست 

هیوستون« از 4 تا 8 اردیبهشت در شهر هیوستون برگزار شد./ مهر

»افسانه سپهر« برنده جایزه طلایی رِمی از آمریکا شدمعدن کن قائم  مقام ساترا شد

مسعود حقی دستیار و برنامه ریز سینما:

دلتنگ دیدن پارک وی روی پرده سینما هستم
مسعود حقی دستیار و برنامه ریز سینما و بازیگر سریال »قول مردونه« گفت: 
هم صداوسیما و هم سازمان سینمایی، ۴ الی ۵ سالی است که نگاه شان به دهه 
۶۰ است. اولویت مدیران در این سازمان ها، قصه های مرتبط با این دهه است. 
اگر طرحی مرتبط با دهه ۶۰ به سازمان ها ببرید قطعا زودتر خوانده می شود و 
راحت تر مجوز می گیرد. وی افزود: این طور نیست که دست اندکاران سینما 
علاقه مند باشند دهه ۶۰ کار کنند؛ ما برای گرفتن یک پلان، کوچه ها و خیابان ها 
را می گردیم اما جایی مناسب برای فضاسازی دهه ۶۰ نیست. شهرک غزالی 
نهایت اوایل دهه ۵۰ تهران را به تصویر بکشد؛ ۷۰ درصد پلان ها دکور است. سه 
هزار هنرور در »قول مردونه« در این ۵ ماه جلوی دوربین رفته اند. پلان های 

دهه ۶۰ را در ورامین فیلمبرداری می کنند.
حقی با اشاره به اینکه اغلب آثار چند سال اخیر سینما و تلویزیون به این سمت 
گرایش پیدا کرده، گفت: ۴ سال اســت که در کارهایی با موضوع دهه ۶۰ کار 
می کنم؛ به همکاران می گویم دلم برای دیدن پارک وی و جردن و تجریش روی 
پرده سینما تنگ شده است. ما باید آنقدر در حاشیه شهر کار کنیم و پایین شهر 

برویم که رنگ جدول  کنار خیابان، مشکی و سفید باشد.
بازیگر »قول مردونه« درباره شرایط پخش این سریال توضیح داد: این سریال 
همزمان با »پایتخت« پخش می شد. همه قبول داریم که مردم ممکن است اصلا 
تلویزیون را برای »پایتخت« روشــن کنند و هر رقابتی با این سریال از پیش 
باخته است. ما رقابتی نداریم؛ چون شبکه و ساعت پخش سریال ما جدا بود. 

البته نمی توانیم منکر بشویم که زیر سایه »پایتخت« قرار گرفتیم.
دستیار کارگردان فیلم »خائن کشی« درباره فضاسازی بصری این فیلم 
گفت: »خائن کشی« را کاملا در شــهرک غزالی فیلمبرداری کردیم؛ 

چراکه در سال ۱۳2۰ اتفاق می افتاد. دکور را در جایی ساختیم 
که موتور و ماشین بوق نمی زد و آدم هایی با لباس این 

دوره و زمانه از جلوی دوربین رد نمی شدند.
دستیار مسعود کیمیایی  درباره دلایل اقبال کم 
مخاطبان از »خائن کشی« بیان کرد: یکی از دلایل 
دیده نشدن »خائن کشی« این است که این فیلم 
تبدیل به ۴ قسمت سریال شد. این فیلم در زمان 
کرونا تولید شد و تا مدت ها به دلیل شرایط آن 

روزهای سینما اکران نشد. طبیعتا از یک 
جایی به بعد، تعهدات مالی گریبان گیر 

تهیه کننده شد. شاید علی اوجی هم 
دوست نداشت این فیلم سریال شود و 

مایل بود مخاطبان فیلم را روی پرده 
سینما ببینند./ ایرنا


